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Abstract (en)

This is a device (9) for pumping a fluid, comprising a piston (206) which can move in a metering chamber (208), this piston being driven by a motor,
via coupling means which include a rotary head (236) provided with a guide path (238) at least locally oblique with respect to the axis of the device,
as well as a driving component (240) which is connected to the piston and which moves along the guide path, causing the reciprocating movement

of the piston. The invention also relates to an apparatus for spraying a liquid, comprising the said gas-distributing device. Application to the spraying

of an air-freshening fragrance. <IMAGE>

Abstract (fr)

Il s'agit d'un dispositif (9) de pompage d'un fluide, comprenant un piston (206) mobile dans une chambre de dosage (208), ce piston étant entrainé
par un moteur, via des moyens d'accouplement qui comportent une téte rotative (236), pourvue d'un chemin de guidage (238) au moins localement

oblique par rapport a I'axe du dispositif, ainsi qu'une piéce d'entrainement (240) liée au piston et qui se déplace le long du chemin de guidage
en provoquant le mouvement alternatif du piston. L'invention concerne aussi un appareil de diffusion d'un liquide, comprenant ledit dispositif qui
distribue un gaz. Application a la diffusion d'un parfum d'ambiance. <IMAGE>
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